



Hölö Scoutkår

Svenska Scoutförbundet

Södertörns Scoutdistrikt

2004-05-20

sid 1 (3)



Protokoll från kårstyrelse i Hölö scoutkår 040513

Närvarande : Mari-Ann Lundgren, Rasmus Eriksson, Stefan Sagström,
Jocke Gårdman, Jörgen Andersson

Öppnande Jocke Gårdman hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

Sekreterare Rasmus Eriksson utsågs att föra protokoll.

Genomgång Pingisbordet vi pratade om sist ska vi inte köpa.
protokoll Den juniorförälder som vid miniorrekryteringen hade anmält intresse att hjälpa till är kontaktad. Han är inte intresserad av att hjälpa till.
Protokollet justerat och lagt till handlingarna.

Rapporter Ledaremiddagen: Mycket trevlig och god mat!

Bara lite synd att inte fler av dom nya miniorledarna kunde komma.

S:t Georg: Gick bra och skapligt med folk för att vara på en fredag.

Valborg: Gick också bra. Dock lite tokig placering av brasan, som kom lite avsidet.
Korvförsäljningen gick sämre än vanligt, kan ha berott på våran placering i
Förhållande till brasan. Fackelförsäljningen gick ungefär som vanligt.

Silvertävlingsmötet inför vårat arrangemang gick bra. Alla verkade tycka om våran idé med lite försäljning av tilltugg.

Kretsmöte: Jörgen har varit på kretsmöte och informerade lite om detta.

Hajken 8-9 maj vid våran stuga Pålsteken var mycket lyckad! Bra väder och nöjda scouter och ledare. Vi hade Kinatema med kinamat och pinnar att äta med under hela hajken!

Lägermöte inför kretsläger 2005 har Jörgen varit på! Vecka 31 (31/7-7/8) 2005 ska vi till Brittmässoudden på läger med Robin Hood tema. Lägerkommité är igång, men fler behövs. Nästa möte är 29/8 2004 kl.18.00 hos Karolina Scoutkår.

Majblommor: Endast tre scouter har sålt majblommor i år, men ändå har vi fått positiva reaktioner på att scouter syns ute i och runt Hölö.

Ekonomi	Stefan Sagström lämnade ekonomisk rapport. Se bilaga.
Ledarfrågor	Grunkurs på kårplan har varit svårt att få till på ett datum då alla kan. Vi lugnar oss med det och ser nu till att få ledarpärmen klar till i höst.
Scoutgården	Vi har inte kunnat betala hyran pga. att det inte funnits någonstans att betala den till. Kerstin König är kontaktad, och kommunen är ännu inte klara med omorganisationen, så i är ombedda att vänta med att betala. Vattnet: Jörgen Lundgren har lovat att fixa så vi kan få låna utrustning för att hitta elkablar i marken, med vilken vi ska kunna hitta vattenledningen till brunnen. Rasmus kollar med honom angående tid för detta. Kontoret börjar bli lite bättre i ordning. Väggarna behöver dock bli lite "renoverade" Arbetet vid Scoutgården kommer att fortsätta varannan torsdag, jämna veckor, under sommaren.
Stugan	Dasset kommer tyvärr att låsas när vi inte är där. Tanken var att även andra, t.ex. folk som vandrar på sörmlandsleden skulle kunna använda det, men det blir så nersmutsat på ett otrevligt sätt, så vi är tvungna att låsa! Tyvärr!
Utrustningsfrågor	4 nya wokar köptes inför hajken. Stora stekpannan som ska få en ställning tillverkad behöver en ritning eller liknande. Stefan S och Jörgen tittar på det. Tälten vi fick (ca 6 st.) måste kollas igenom och sorteras för att se vad som är användbart för oss. Kanske en patrull eller senior aktivitet...
Brev och Skrivelser	Inget av intresse
Program aktiviteter	Avslutningen, Seniorernas tur att arrangera. Vandringen för sistaårs patrullscouter går den 5-6 juni
Läger	Till Norge i sommar är det i dagsläget 2 patrullscouter, 2 seniorer och 2 ledare som ska åka på. Till vässarö är det för närvarande 2 miniorer anmälda. Dom åker tillsammans med Mariekäll.

Övriga
frågor

Stefan hade med sig ett förslag på medlemsavgifter för olika typer av medlemmar
Se bilaga!

Förslaget var bra och antogs! Ett brev kommer där man kan välja medlemsform
kommer att skrivas.

För vanliga scouter under 18 år är skillnaden nu att avgiften faktureras per
kalenderår från och med 2005. Scouter som börjar på hösten betalar halv
årsavgift för höstterminen, och betalar sedan vid årsskiftet full årsavgift.

Parkeringen, grusplanen, som blivit upp mot våran eldplats har blivit lite "mer" än vi
räknat med. Hundklubben kontaktas angående detta! Kanske behöver vi ha lite mer
regelbundna diskussioner med dom angående de gemensamma ytorna vi har.
Ett förslag om parkering vid vägen på åkern nedanför vårt hus kom upp. Vi
kontaktar Jan-Christer Carlsson angående detta.

Vi har hört någonting om att alla föreningslokaler inom några år måste vara
handikappanpassade! Är detta endast rykten, eller är det så?
Mari-Ann kollar upp detta.

Avslutning Kvällens ordförande förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Rasmus Eriksson